
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
Zápisnica

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline,
konaného dňa 11 x júna 2024

Prítomní poslanci: Miroslav Baláž, Michal Forgáč. Dušana Ilavská. Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 
Ospravedlnení: Mgr. Michaela Hátašová
Neprítomní: Radoslav Králik
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 18:00 hod. otvoril starosta obce Daniel Pokrievka, ktorý prítomných 
privítal a konštatoval, že je prítomných 5 poslancov zo 7 a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Miroslav Baláž, Dušana Ilavská, Michal 

Forgáč ako členovia. Za overovateľov zápisnice starosta určil: Bohuslav Oravec a Ing. Dušan Strapoň, za 
zapisovateľku Ing. Zuzanu Fleischhackerovú.
Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Zuzana Fleischhackerová
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Miroslav Baláž -  predseda, Dušana Ilavská, Michal Forgáč- členovia

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, M ichal Forgáč, D ušana Ilavská, Bohuslav Oravec, Ing. D ušan Strapoň 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prija tý

K bodu 3
Starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu programu.
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
program rokovania nasledovne:

1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov z 

predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2023.
6. Záverečný účet obce za rok 2023.
7. Plán kontrolnej činnosti HKO na 2. polrok 2024.
8. VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce.
9. Rôzne.
10. Diskusia.
11. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, M ichal Forgáč, Dušana Ilavská, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prija tý

Dušana Ilavská: Navrhla doplniť do programu bod „Základná škola s materskou školou“ 
Starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu. 
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
program rokovania nasledovne:

1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.



4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov z 
predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.

5. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2023.
6. Záverečný účet obce za rok 2023.
7. Plán kontrolnej činnosti HKO na 2. polrok 2024.
8. VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce.
9. Základná škola s materskou školou.
10. Rôzne.
11. Diskusia.
12. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, M ichal Forgáč, Dušana Ilavská, Bohuslav Oravec, Ing. D ušan Strapoň 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prija tý

K bodu 4
Starosta obce konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ neboli uznesením schválené žiadne úlohy. 
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, M ichal Forgáč, Dušana Ilavská, Bohuslav Oravec, Ing. D ušan Strapoň 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo! prija tý

K bodu 5
Starosta obce informoval prítomných, že hlavný kontrolór obce Ing. Ľudovít Budzák sa z dôvodu čerpania 
dovolenky OZ nezúčastní, v predstihu však zaslal obci stanovisko k záverečnému účtu aj návrh plánu kontrolnej 
činnosti na 2. polrok 2024. Dokumenty všetci poslanci obdržali, plán KO činnosti bol zverejnený dňa 21.5.2024.

Pri spracovaní odborného stanoviska a posudzovaní predloženého návrhu záverečného účtu obce HKO 
prihliadal na zákonnosť a metodickú správnosť predloženého návrhu Záverečného účtu. Záverečný účet spolu s 
príloha mi za účtovné obdobie od 1.1.2023 do 31.12.2023 je štruktúrovanou správou o finančnom plnení 
rozpočtu Obce Pribylina, ako súhrnná informácia o skutočnom, účtovnom stave rozpočtu, nakladaní a 
dodržiavaní základných princípov korektného účtovníctva, všeobecného súladu a nakladania s finančnými 
prostriedkami Obce Pribylina. Návrh Záverečného účtu Obce Pribylina za rok 2023 je predložený na rokovanie 
obecného zastupiteľstva v zákonom stanovenej lehote, t.j. do 30. júna rozpočtovaného roka. Návrh bol verejne 
sprístupnený na úradnej tabuli obce dňa 22.05.2024 v zákonom stanovenej lehote 15 dní, aby sa k nemu mohli 
vyjadriť občania obce. Konštatujem, že Návrh záverečného účtu Obce Pribylina za rok 2023 je spracovaný v 
súlade s príslušným ustanovením § 16 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, obsahuje všetky predpísané náležitosti 
podľa § 16 ods. 5 citovaného zákona. S prihliadnutím na uvádzané skutočnosti a dosiahnutý prebytok 
rozpočtového hospodárenia za rok 2023 vo výške 310.707,94 EUR odporúčam Obecnému zastupiteľstvu v 
Pribyline predložený Záverečný účet Obce Pribylina za rok 2023 schváliť bez výhrad.
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
berie na vedomie
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2023

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, M ichal Forgáč, Dušana Ilavská, Bohuslav Oravec, Ing. D ušan Strapoň 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prija tý

K bodu 6
Starosta obce: Návrh záverečného účtu obce Pribylina za rok 2023 bol zverejnený od 22.5.2024 na úradnej 
tabuli a webstránke obce. Neboli podané žiadne pripomienky k zverejnenému návrhu.
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:



Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
Záverečný účet obce za rok 2023 a celoročné hospodárenie bez výhrad

Kvórum potrebné na prijatie návrhu; 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, M ichal Forgáč, Dušana Ilavská, Bohuslav Oravec, Ing. D ušan Strapoň 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prija tý

K bodu 7
Starosta obce oboznámil prítomných s plánom KO činnosti HKO na nasledujúci polrok:
1. Kontrola vybavovania sťažností a petícií za rok 2024,
2. Kontrola rozpočtového hospodárenia obce so zameraním na dodržiavanie Zásad rozpočtového hospodárenia 
obce -  Dane z ubytovania 2024,
3. Kontrola zameraná na správnosť, úplnosť a preukázateľnosť účtovných dokladov a hospodárenie 
v podnikateľskej činnosti Obce Pribylina.
Ďalej budem vykonávať kontroly na základe uznesení obecného zastupiteľstva, podnetu starostu, ak vec neznesie 
odklad a z vlastného podnetu na základe vlastné ho uváženia a poznatkov, o ktorých sa hlavný kontrolór obce 
dozvedel pri výkone svojej činnosti, a tiež budem vydávať stanoviská a vykonávať iné činnosti.
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
berie na vedomie
Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pribylina na 2. polrok 2024.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, D ušana Ilavská, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 4
Proti: 0
Zdržal sa: M ichal F orgáč 1

Výsledok hlasovania: Návrh bol prija tý

K bodu 8
Starosta obce: Predložený návrh VZN prináša jedinú zmenu -  možnosť vyplácať dotáciu do výšky aj v hotovosti 
z pokladne obce. Doplnenie robíme preto, aby si organizácie s nižším rozpočtom nemuseli držať bankový účet, 
ušetria tým poplatky za vedenie účtu.
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
VZN č. 1/2024 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, M ichal Forgáč, Dušana Ilavská, Bohuslav Oravec, Ing. D ušan Strapoň 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý

K bodu 9
Miroslav Baláž prečítal návrh uznesenia:
Dávam návrh na uznesenie o inštitucionálne oddelenie MŠ od ZŠ Jána Lajčiaka v Pribyline:
Vypracovať dôvodovú správu na návrh inštitucionálneho odčlenenia MŠ od ZŠ Jána Lajčiaka v Pribyline pre 
vytvorenie samostatnej MŠ s právnou subjektivitou od 1.9.2025 s pripomienkami.
Mgr. Iveta Oravcová, riaditeľka ZŠ s MŠ: Je veľmi smutné, že prídete s takouto vecou bez toho, aby ste sa 
vopred poradili so mnou alebo zástupkyňou pre MŠ.
Bohuslav Oravec: Aký bol dôvod tohto kroku, kto o tom rozhodol?
Miroslav Baláž Hovorili sme o tom na obecnej rade a po jej skončení sme sa zišli 6 poslanci, všetci súhlasili 
s návrhom.
Mgr. Iveta Oravcová, riaditeľka ZŠ s MŠ: Ohlásila sa nám finančná kontrola do MŠ, takže financovanie MŠ 
budeme čoskoro riešiť. Ja protestujem, tento postup nie je legislatívne v poriadku. Pani poslankyňa Ilavská, keď 
si navrhla doplnenie bodu Základná škola s materskou školou do programu, čakala som, že nakoľko je koniec 
školského roku chce OZ vedieť výsledky a prognózu do budúcnosti. Robíte politiku poza chrbát. Ty si iniciátor, 
roznášač zla a klebiet. Špiníš na mňa a na pána starostu. Veľmi si ma sklamala. Veľká chyba je v tom, že sa 
k veciam vyjadrujú ľudia, ktorí o veci nič nevedia.
Ing. Dušan Strapoň: Chceme si len dať vypracovať správu, aby sme vedeli aké sú možnosti.
Bohuslav Oravec: Toto je proces na veľa rokov, treba to najskôr prebrať. V čom konkrétne je situácia v MŠ



vážna? Zástupkyňa pre MŠ je podriadená riaditeľke.
Dušana Ilavská: Návrh predkladáme na podnet rodičov detí MŠ.
Mgr. Iveta Oravcova, riaditeľka ZŠ s MŠ: Toto je hanba, typická Pribylina. Takí ako vy (prítomní poslanci) by 
nemali zastávať verejnú funkciu. Volám políciu (a vyšla z rokovacej miestnosti s telefónom).
Michal Forgáč: Dušan Strapoň, prečo k tomu niečo nepovieš, si predseda školskej komisie. Týmto ja 
v Pribyline končím, lebo už nevládzem (a odišiel z rokovacej miestnosti o 18:44 hod.).
Bohuslav Oravec odišiel z rokovacej miestnosti o 18:45 hod.

Starosta obce: Konštatujem, že v sále ostali len 3 poslanci obecného zastupiteľstva, nakoľko obecné 
zastupiteľstvo nie je uznášania schopné, rokovanie končí.

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 18:46 hod.

Zapísala:

Ing. Zuzana Fleischhackerová

Overovatelia:

Ing. Dušan Strapoň 
Bohuslav Oravec

Starosta obce: 

Daniel Pokrievka


